
Protokół Nr XXX/30/16

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu  31  sierpnia  2016  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych ( lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów, 

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad.1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z dnia 11 sierpnia 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały Nr  V/21/15Rady Miejskiej  w Staszowie  z  dnia  29  stycznia  2015 roku

w  sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  Województwu  Świętokrzyskiemu  –  projekt  nr

259/16,

b) dotacji  przedmiotowej  na  2016  roki  dla  Centrum  Integracji  Społecznej  w  Staszowie  –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 256/16 ,

c) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr 257/16,
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d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 –

projekt nr 258/16, 

e) wyrażenia  zgody  na  współdziałanie  Gminy  Staszów  z  Powiatem  Staszowskim,  Gminą

Szydłów  i  Gminą  Rytwiany  przy  opracowaniu  i  realizacji  projektu  pod  nazwą:

„Wykorzystanie  potencjału  endogenicznego  gmin  doliny  rzeki  Czarnej  dla  podniesienia

atrakcyjności turystycznej i gospodarczej powiatu staszowskiego” - projekt nr 255/16,

f) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na terenie miasta Staszów oraz ustalenia ich

przebiegu – projekt nr 260/16,

g) Nadania nazwy ulicy – projekt nr 253/16, 

h) wyrażenia  zgody  na  bezprzetargową  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  oraz  udzielenie

bonifikaty – projekt nr 254/16,

i) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu

nieograniczonego – projekt nr 252/16.

      4.   Interpelacje radnych.

      5.  Wolne wnioski i zapytania w tym:

         - informacja z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej

           w Staszowie w dniu 28 czerwca 2016 roku.

     6.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni nie zgłosili uwag, wniosków do powyższego porządku obrad  i zatwierdzili go jednogłośnie

( obecnych było 20 radnych).

Ad. 2

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 28 czerwca 2016 roku i przyjęli go jednogłośnie

(obecnych było 21 radnych).
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Ad. 3a

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/21/16 Rady Miejskiej w Staszowie

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu – projekt nr 259/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/244/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3b

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Urzędu  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem

uchwały  w  sprawie  dotacji  przedmiotowej  na  2016  rok  dla  Centrum  Integracji  Społecznej

w Staszowie – samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 256/16.

Radni nie zgłosili uwag, nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę XXX/245/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3c

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Urzędu Miasta i Gminy Staszów przedstawiła projekt uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr

257/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/246/16

( w załączeniu do protokołu).
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Ad. 3d

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Urzędu  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta i  Gminy Staszów na lata

2016 – 2027 – projekt nr 258/16.

Nie zgłoszono pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/247/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3e

Pani Ewa Kondek – z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały

w sprawie wyrażenia zgody na współdziałanie Gminy Staszów z Powiatem Staszowskim, Gminą

Szydłów i  Gminą Rytwiany przy opracowaniu i  realizacji  projektu pod nazwą: „Wykorzystanie

potencjału endogenicznego gmin doliny rzeki Czarnej dla podniesienia atrakcyjności turystycznej

i gospodarczej powiatu staszowskiego” - projekt nr 255/16.

Nie zgłoszono pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/248/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3f

Pan  Grzegorz  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

przedstawił  projekt  uchwały w sprawie  zaliczenia  dróg do kategorii  dróg gminnych  na  terenie

miasta Staszowa oraz ustalenia ich przebiegu – projekt nr 260/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/249/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3g

Pani  Lidia  Pyza  –  z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki,  Nieruchomościami,  Geodezji
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i Rolnictwa zapoznała z projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – projekt nr 253/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/250/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3h

Pani  Lidia  Pyza  –  z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki,  Nieruchomościami,  Geodezji

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargową sprzedaż

nieruchomości gruntowej oraz udzielenie bonifikaty – projekt nr 254/16.

O  zabranie  głosu  poprosił radny  Jerzy  Kozioł,  który  zwrócił  się  do  Wysokiej  Rady  oraz

wszystkich obecnych na sesji. Powiedział, że w dniu wczorajszym tj. 30 sierpnia 2016 roku  na

posiedzeniu Połączonych Komisji Rady Miejskiej radni mieli okazję rozmawiać na temat projektu

tej  uchwały i,  że  on z  wielką radością  wysłuchał  informacji  i  wypowiedzi  oraz odpowiedzi  na

pytania, które radni zadawali Panu Witoldowi Kowalowi – Dyrektorowi Biura LGD Białe Ługi.

Dodał, że niedawno radni podejmowali uchwałę o przekazaniu nieodpłatnie bardzo atrakcyjnych

działek przy ul.  Mickiewicza na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej w Staszowie i  porównując te

dwie sprawy nie mamy dylematu, aby poprzeć ten dzisiejszy projekt uchwały. Jednocześnie dodał,

że osobiście popiera tę uchwałę, gdyż będzie to inwestycja, która służyć będzie Gminie jak również

jej mieszkańcom.

Nie podjęto dalszej dyskusji w tej sprawie.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/251/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 3i

Pani  Lidia  Pyza  –  z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki,  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości gruntowej w drodze przetargu nieograniczonego – projekt nr 252/16.

Nie zgłoszono pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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Rada Miejska jednogłośnie ( obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXX/252/16

( w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Interpelacje radnych.

Radny  Bonifacy  Wojciechowski  zgłosił  interpelację  w  sprawie  zamontowania  progu

zwalniającego  na  ul.  Kolejowej  oraz  wyznaczenia  przejścia  dla  pieszych  również  na  tej  ulicy.

Poinformował,  że  wszystko  to  razem  stwarza  duże  zagrożenie  przy  dużym  natężeniu  ruchu

pojazdów mechanicznych oraz prędkości z jaką pojazdy te poruszają się (pełna treść przedmiotowej

interpelacji w załączeniu do protokołu ).

Ad. 5

W wolnych wnioskach i  zapytaniach głos zabrała  radna Gabriela Urbańska,  która skierowała

pytanie  do  Pana  Leszka  Kopcia  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów.  Zapytała  w  imieniu

mieszkańców Osiedla Małopolskie  o termin zakończenia prac budowlanych, które planowane były

na koniec sierpnia, a na dzień dzisiejszy widać, że daleko jeszcze jest do zakończenia tych prac.

Zwróciła się również z prośbą o przekazanie informacji  firmie,  która wykonuje tam prace,  aby

pracownicy, którzy schodzą z placu budowy zabezpieczali studzienki. Wieczorną porą stwarzają

one duże zagrożenie dla mieszkańców jak i innych osób.

Następnie głos  zabrał  radny Bonifacy Wojciechowski,  który zapytał  czy z  podziału pieniędzy

w kwocie 8.000.000,00zł na województwo świętokrzyskie, na rozbudowę przedszkoli i tworzenie

nowych miejsc nasza gmina dostanie jakieś pieniądze, oraz czy z drugiej transzy „powodziówek”

nasza gmina otrzyma również jakieś pieniądze.

Radna Ewa Markiewicz zgłosiła ponowny wniosek o przeniesienie poręczy ze strony podjazdów

dla  wózków  inwalidzkich  na  stronę  stopni  schodowych  znajdujących  się  pomiędzy  blokami

mieszkalnymi przy ulicy Jana Pawła II 14 i 16. Nadmieniła, że w odpowiedzi na dotychczasowe

wnioski  została  poinformowana,  że  w/w  zlecenie  zostało  przekazane  do  Przedsiębiorstwa

Usługowo – Handlowego „DROGUS” w Staszowie, które miało wykonać prace w terminie do 31

października  2015  roku,  jednak  do  dnia  dzisiejszego  w/w  zadanie  nie  zostało  wykonane

(w załączeniu do protokołu).

Zwróciła  się  także  z  prośbą,  aby  w  przypadku  planowanych  remontów  wiat  przystankowych,

uwzględnić wiatę przy ul. Opatowskiej na wysokości posesji nr 59. Są tam powybijane szyby i przy

zmieniającej się porze roku, osobom korzystającym z tej wiaty bardzo to przeszkadza.

Zgłosiła  również sprawę złego stanu budynków przy ul.  Jana Pawła II  10.  Elewacja od strony
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parkingu jest mocno zniszczona, są pourywane rynny. Nadmieniła, że będąc ostatnio z Komisją

Edukacji, Kultury i Sportu na wizytacji  w Świetlicy Jutrzenka znajdującej się przy ul. Jana Pawła

w wewnętrznej  stronie na ścianie pojawiły się  wykwity,  zniszczenia te  przeszły do środka i  są

wieloletnie.

O zabranie głosu poprosił również radny Jerzy Kozioł,  który poprosił o informację w sprawie

postępowania  konkursowego  na  kierownika  Miejsko  –  Gminnego  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie.

Pan Burmistrz Leszek Kopeć  odniósł się do powyższych zapytań. 

Poinformował, że jeśli chodzi o progi zwalniające to prace dotyczące montażu przedmiotowych

progów rozpoczęły się już w tym roku, jednak na wszystkie ulice pieniędzy nie ma. Jak co roku

będzie  rozpisywany  projekt  budżetu  na  lata  kolejne  i  kolejne  progi  montowane  będą  w  tych

miejscach, w których są wypadki, często zdarzają się kraksy i interwencje Policji. 

Co do wyznaczenia przejścia dla pieszych na ul. Kolejowej zadeklarował, że będziemy się do tego

tematu przychylać po przeanalizowaniu czy jest to zgodne z przepisami i czy są tam warunki, aby te

przejścia tam zamontować.

W sprawie Osiedla Małopolskie poinformował, że przesunięcie terminu wystąpiło ze względu na

wysokie wykopy oraz trudne prace gruntowe. Dodał, iż ma nadzieję, że koniec prac nastąpi do

połowy października. 

Jeśli chodzi o niezabezpieczone studzienki, sprawa ta była już poruszana, były prośby, aby podjąć

działania  w  tym  temacie.  Jednak  jeśli  w  dalszym  ciągu  wykonawca  nie  poczuł  się  do

odpowiedzialności, nie obejdzie się bez kar.

W sprawie wniosku dotyczącego „powodziówek” Pan Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, że

Gmina złożyła jeszcze cztery wnioski do Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach i że jesteśmy na liście

rezerwowej.  Kolejna  inwestycja  do  wykonania  w  tym roku  to  „Przebudowa drogi  gminnej  nr

003839T w Wiązownicy Dużej od km 0+000 do km 0+730”.

Jeśli  chodzi  o  przeniesienie  poręczy sprawa zostanie  wyjaśniona,  a  prace  wykonane  do końca

września. Zapewnił również, iż w sprawie remontu wiat przystankowych prace zostaną wykonane

do końca jesieni, a gmina jest na etapie zakupu szyb.

Co do zniszczonej elewację budynku przy ul. Jana Pawła II, Pan Burmistrz powiedział, że jak już

było wspomniane,  od wielu lat,  nie były tam wykonywane żadne prace,  i  w tym roku również

w tej sprawie nie uda się nic zrobić. W najbliższych miesiącach zostaną zamontowane rynny.

W  sprawie  postępowania  konkursowego  na  kierownika  Miejsko  -  Gminnego  Samodzielnego

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Staszowie  poinformował, że na stronie BIP Urzędu

Miasta i Gminy znajduje się informacja o wyniku naboru z której wiemy, że w wyniku zakończenia
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procedury naboru na w/w stanowisko, Komisja konkursowa powołana  uchwałą Nr XXVI/221/16

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 14 czerwca 2016 r. dla przeprowadzenia naboru, jednogłośnie

wybrała Pana lek. med. Piotra Rocha.

Następnie  Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy w Staszowie  przedłożył Wysokiej

Radzie informacja z realizacji interpelacji zgłoszonych na sesji Rady Miejskiej w Staszowie w dniu

28 czerwca 2016 marca ( informacja w załączeniu do protokołu).

Głos  zabrała  również  Pani  Ewa  Kondek  z-ca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów,  która

udzieliła odpowiedzi na zapytanie  radnego Bonifacego Wojciechowskiego dotyczącego podziału

pieniędzy  dla  województwa  świętokrzyskiego  na  przebudowę  przedszkoli  i  tworzenie  nowych

miejsc. Poinformowała, iż Gmina Staszów takie środki pozyskała na przełomie 2015/2016 roku,

wtedy to po raz pierwszy ogłoszony był konkurs na tworzenie nowych oddziałów oraz organizację

zajęć dodatkowych:  muzyki,  rytmiki,  plastyki,  teatru,  logopedii.  Jako jedna z  nielicznych gmin

złożyliśmy  wniosek  i  udało  nam  się  uzyskać  dofinansowanie.  Dostaliśmy  250.000,00  zł

dofinansowania  w  Przedszkolu  Nr  4,  Przedszkolu  Nr  8,  gdzie  były  organizowane  dodatkowe

zajęcia,  zaś w zamiejscowym Oddziale w Dobrej dzieci korzystały z wydłużonego czasu pracy.

Urząd Marszałkowski Województwa Świętokrzyskiego ponownie ogłosił konkurs i od 31 sierpnia

do  20  września  2016  roku  można  składać  wnioski.  Ze  Staszowa  również  przygotowany  jest

wniosek na Przedszkole Nr 8, Przedszkole Nr 3 i Przedszkole w Kurozwękach, gdyż przedszkola te

wpisują się w projekt.

O zabranie głosu poprosił radny Tomasz Otrębski, który zapytał o prace remontowe na Miejskim

Stadionie Pogoni  oraz o termin odebrania , oddania tych prac.

Pani  Ewa  Kondek  z-  ca  Burmistrza  Miasta   i  Gminy  Staszów odpowiedziała,  że  odbiór

pierwszego etapu tych prac już był. Na 24 września planowane jest oficjalne otwarcie. Jednocześnie

przygotowany był wniosek na drugi etap, gdzie uzyskaliśmy dofinansowanie z Ministerstwa Sportu.

Będzie ogłoszony przetarg i w tym roku zaczniemy realizację prac w wyniku których wykonane

zostaną: boisko treningowe boczne, oświetlenie,  zaplecze socjalno- magazynowe. Dodała,  że na

zadaszenie  ponownie  będzie  ogłoszony  przetarg  i  to  zadanie  w  tym  roku  będziemy  chcieli

zrealizować.  Jeśli  chodzi  o  ogrodzenie  to  ta  inwestycja  też  zostanie  wykonana.  Środki  na  jej

realizację będą pochodziły z budżetu Miasta i Gminy.

Na koniec ponownie głos zabrał Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy w Staszowie,

który w imieniu własnym oraz zarządu straży OSP w Staszowie zaprosił na manewry, które odbędą

się w Wiśniowej w dniu 18 września 2016 roku. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.
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Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1215 do godz.1330

Protokołowała:

J. Bazak

                                                                                                Przewodniczący

                                                                                        Rady Miejskiej w Staszowie

                                                                                          

                                                                                           (-) Ireneusz Kwiecjasz
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